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Φίλιππος Κυριάκος: Είναι προφανές ότι το συνέδριο μας έχει απαρτία και ότι μπορούμε να 

ξεκινήσουμε τις εργασίες, με σημαντική καθυστέρηση βέβαια. Ας προσπαθήσουμε να 

επιταχύνουμε τις διαδικασίες και να κερδίσουμε όσο από το χαμένο χρόνο περισσότερο 

μπορούμε. Παρακαλώ την πρόεδρο του συλλόγου της Κεντρικής Μακεδονίας για την έναρξη 

του συνεδρίου. 

Παπαλεξίου Αφεντούλα: Συναδέλφισσες, συνάδελφοι καλημέρα. Μετά από μία χαμένη 

ημέρα συνεδρίου και από απαράδεκτες συνδικαλιστικές πρακτικές, μετά από μία μεγάλη 

αμηχανία εκ μέρους των συνέδρων στους οποίους συγκαταλέγομαι, από μη πιστοποιημένους 

συνέδρους που άκουγαν άπραγοι, υπερβολικά πολλούς καλεσμένους να διαφημίζουν ακόμη 

και προϊόντα, αντί να συζητάμε τι έγινε την προηγούμενη τριετία, να αναζητούμε 

αποτελέσματα, να εντοπίζουμε ολιγωρίες ενδεχομένως ή και καλές πρακτικές... (ομιλία εκτός 

μικροφώνου) Ξέρω καλά συναδέλφισσα τι σημαίνει άνοιγμα συνεδρίου, για αυτό μετά από 

μιάμιση μέρα καθυστέρησης φρόντισα να είμαι στα δύο λεπτά χαιρετισμό. Ξέρω πάρα πολύ 

καλά τι σημαίνει. Σε ευχαριστώ πολύ για την παρέμβαση, θα είμαι συντομότατη θα το δεις. 

Έχε υπομονή. Είχαμε όλοι υπομονή μιάμιση μέρα. Θα ήθελα λοιπόν να σκεφτούμε 

ξεκινώντας το συνέδριο ποιον άραγε εξυπηρετούν αυτές οι τακτικές. Έχοντας λοιπόν το 

καταστατικό καθήκον να κηρύξω τις εργασίες της έναρξης του συνεδρίου σας καλωσορίζω 

έστω και αργά, επίσημα στην πόλη μας. Το συνέδριο μας γίνεται σε μία εποχή που 

χαρακτηρίζεται από επίθεση σε κάθε είδους εργασιακά δικαιώματα, διάλυση των 

εργασιακών σχέσεων, ακρίβεια και ενεργειακή φτώχεια. Σε ένα περιβάλλον που ο 

εργασιοκτόνος νόμος Χατζηδάκη οδήγησε σε ανεξέλεγκτες απολύσεις, ατομικές συμβάσεις, 

διώξεις συνδικαλιστικών στελεχών και που η αυθαιρεσία των εργοδοτών μέσω της 

υποβάθμισης του ΣΕΠΕ οδήγησαν αναπόφευκτα σε αύξηση των εργατικών ατυχημάτων και 

μάλιστα των θανατηφόρων. Ταυτόχρονα η προσπάθεια διάλυσης μέσω της υποτιθέμενης 

αναβάθμισης του ΕΦΚΑ παραλύει και την κοινωνική ασφάλιση. Το δημόσιο εκχωρεί 

ολοταχώς αρμοδιότητες. Η υποστελέχωση βαράει κόκκινο σε υπηρεσίες αιχμής. Στο 

περιβάλλον αυτό η ΠΟΜΗΤΕΔΥ ομοσπονδία μας μετά την επιτυχία του Πόρου της 

προηγούμενης τριετίας, που ήταν ομολογουμένως μεγάλη, θεωρούμε ότι δεν τόλμησε να 

κάνει τη διαφορά αλλά αυτά θα τα συζητήσουμε. Η δημιουργία ενιαίας κατηγορίας 

αποφοίτων ανώτατης εκπαίδευσης δεν προτάθηκε καν, ενώ ακόμη και από στελέχη μέλη του 

Δ.Σ. υπήρξαν διαφοροποιήσεις. Πολλές άλλες εκτός από αυτή την παθογένεια δε 

ρυθμίστηκαν. Θεωρούμε ότι δράσαμε διαχειριστικά. Το συνέδριο μας γίνεται σε μία πόλη με 
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τεράστια ιστορία σε εργατικούς και εργασιακούς αγώνες. Την πόλη του Αβραάμ 

Μπεναρόγια, την πόλη των καπνεργατών αγωνιστών της Φεντερασιόν. Εύχομαι καλές 

εργασίες ώστε με τόλμη και θάρρος, όχι με τεχνοκρατική αποκλειστικά διάθεση αλλά με 

συνδικαλιστική ορμή να διεκδικήσουμε αυτά που μας ανήκουν, να κρατήσουμε όσα είναι 

κεκτημένα, να παλέψουμε για το αύριο το δικό μας και για το αύριο των υπόλοιπων 

συναδέλφων μας. Σαν υστερόγραφο και πριν ξεκινήσουμε, κάποιοι ακούστηκαν χθες να λένε 

ας πάρουμε τους συνέδρους να φύγουμε. Δεν μας ταιριάζει αυτό συνάδελφοι, ούτε 

εξυπηρετεί εμάς. Είναι το δικό μας συνέδριο. Δεν ξέρω ποιον συμφέρει να μη μιλήσουμε, 

αλλά είμαστε εδώ και θα προσπαθήσουμε να μιλήσουμε. Ελπίζω να μη συμφέρει κανέναν. 

Καλές εργασίες στο συνέδριο μας. 

Φίλιππος Κυριάκος: Σύμφωνα με το πρόγραμμα του συνεδρίου και το καταστατικό πρέπει 

να προχωρήσουμε στην εκλογή προεδρείου και γραμματείας. Θα κάνω μία συνολική 

πρόταση για να μπορέσουμε και να τη βελτιώσουμε αν θέλουμε. Να δούμε πώς ακριβώς 

μπορούμε ούτως ώστε να είναι το δυνατόν συναινετική και να ολοκληρωθεί το δυνατόν 

συντομότερα. Η πρόταση για  προεδρείο την οποία θα κάνω είναι ο Κώστας ο Κουνάκος να 

είναι μέλος του προεδρείου, πρόεδρος κιόλας. Ο συνάδελφος Ασημακόπουλος και 

ο Απόστολος ο Ραχούτης από το σύλλογο της Αττικής, ένα από τα νέα μέλη, πρόεδρος του 

συλλόγου του ΕΦΚΑ. Υπάρχει κάποια άλλη αντιπρόταση; (ομιλία εκτός μικροφώνου ) Αν 

μπορέσουμε να τη βελτιώσουμε ευχαρίστως. 

(.....): Γιατί το κάνεις αυτό; Γιατί τώρα έθεσες τα ονόματα ενώ κουβεντιάζαμε να 

συμφωνήσουμε από πριν είχαμε πει. Και τώρα βγαίνεις και λες τα ονόματα ενώ δεν έχουμε 

συμφωνήσει. Γιατί το κάνεις αυτό; 

Φίλιππος Κυριάκος: Υπήρχε συμφωνία στην πρόθεση συνεργασίας. Έλα να την 

τροποποιήσουμε. 

(Ομιλία εκτός μικροφώνου) 

Φίλιππος Κυριάκος: Εάν τυχόν δεν μπορέσουμε να έχουμε μία συναινετική πρόταση 

ολοκληρωμένη θα πρέπει να πάμε σε ψηφοφορία με ψηφοδέλτια. Συνάδελφοι όλες οι 

ψηφοφορίες στο συνδικαλιστικό χώρο γίνονται με απλή αναλογική. Εάν τυχόν πάμε σε 

εκλογή προσώπου ένα-ένα, τότε το σύστημα λειτουργεί πλειοψηφικά. Όποιος έχει την 
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πλειοψηφία βγάζει όλο το προεδρείο. Εάν τυχόν υπάρχει αυτή η πρόθεση, δηλώνουμε τη 

διαφωνία μας. Εμείς θέλουμε να υπάρχει εκπροσώπηση όλων των χώρων. 

(.....): Ποιοι είστε εσείς; 

Φίλιππος Κυριάκος: Ποιοι είσαστε εσείς και εμείς δεν είναι η στιγμή να συζητηθεί. Εάν 

τυχόν δεν πάμε σε μία συναινετική διαδικασία μια ολοκληρωμένη πρόταση θα 

αναγκαστούμε να πάμε σε πρόταση με ψηφοδέλτια. Συνάδελφοι υπάρχει άλλη πρόταση; 

(ομιλία εκτός μικροφώνου) Συνάδελφοι η πρόταση είναι συνολική. Υπάρχει άλλη συνολική 

πρόταση συνάδελφοι; 

(.....): Θα προτείνουμε τα πρόσωπα όπως γίνεται σε κάθε συνέδριο και θα ψηφίσουν οι 

συνάδελφοι. Θα προτείνουμε ποια πρόσωπα θέλουμε να μπουν στο προεδρείο και θα 

ψηφίσουν οι συνάδελφοι. 

Φίλιππος Κυριάκος: Όχι ένα-ένα τα πρόσωπα. 

(.....): Τώρα έγινε αυτό; Τόσα χρόνια τι κάνουμε; Τόσα χρόνια τι κάνουμε; 

Φίλιππος Κυριάκος: Θα πάμε ή σε δύο συνολικές προτάσεις ή σε ψηφοδέλτια κανονικά. 

Αυτό λέει η δημοκρατία.  

(.....): Ο φασισμός μπαίνει και εδώ μέσα. 

Φίλιππος Κυριάκος: Ο φασισμός του 1264 αυτός συνάδελφε να τηρηθεί, η απλή αναλογική. 

(Ομιλία εκτός μικροφώνου) 

Φίλιππος Κυριάκος: Το καταστατικό λέει ότι πρέπει να γίνουν προτάσεις συγκεκριμένες. 

Εκλέγεται τριμελές προεδρείο με μυστική ψηφοφορία. Εκλέγονται με μυστική ψηφοφορία ή 

δια ανατάσεως των χειρών. Η πρόταση την οποία σας κατέθεσα είναι μία πρόταση η οποία 

προτείνω να μπει σε ψηφοφορία αν θέλετε. Αν υπάρχει και άλλη πρόταση να κατατεθεί. 

Διαφορετικά θα αναγκαστούμε να πάμε σε μυστική ψηφοφορία. Απλά πράγματα. Λοιπόν το 

σώμα θα έλεγα να αποφασίσει εάν θέλει να πάμε σε μυστική ψηφοφορία ή να κατατεθούν 

δύο προτάσεις. Το καταστατικό σας διάβασα τι λέει. Ή δια ανατάσεως των χειρών ή με 

μυστική ψηφοφορία. Έχουμε να επιλέξουμε. Η μυστική ψηφοφορία θα τραβήξει, θα φύγει 

και άλλο πίσω το συνέδριο. Εγώ έκανα μία συνολική πρόταση. 
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(Ομιλία εκτός μικροφώνου) 

(.....): Καλημέρα. Ονομάζομαι Σαπουντζάκης Σταύρος από το σύλλογο της περιφέρειας 

Κεντρικής Μακεδονίας εδώ. Το καταστατικό στο άρθρο 16 λέει: αμέσως εκλέγεται τριμελές 

προεδρείο που αποτελείται από τον πρόεδρο, τον αντιπρόεδρο και ένα μέλος. Γιατί πρέπει να 

ορίσουμε πρόεδρο; Ας εκλεγεί το προεδρείο και μεταξύ τους ας ορίσει ποιος θα εκτελεί χρέη 

προέδρου να τελειώνουμε ας πούμε. Γιατί πρέπει να προχωράμε και παραπέρα; Κάνουμε ό,τι 

λέει το καταστατικό. 

Φίλιππος Κυριάκος: Συνάδελφε εδώ μιλάμε για το αν θα πάμε σε μία μυστική ψηφοφορία 

με ό,τι συνεπάγεται αυτό και αν θα γλυτώσουμε από αυτή τη διαδικασία.  

(.....): Έχουν δοθεί άλλες προτάσεις; 

Φίλιππος Κυριάκος: Ναι έχει δοθεί κι άλλη πρόταση. 

Κώστας Στεφανής: Συγνώμη είμαι ο Στεφανής ο Κώστας από Φθιώτιδα , Ευρυτανία, 

Φωκίδα σύνεδρος, πρώην μέλος του διοικητικού συμβουλίου έως το 2018 για όσους δεν με 

ξέρουν γιατί βλέπω πολλούς νέους συναδέλφους. Ήθελα να ρωτήσω πόσες προτάσεις 

υπάρχουν. 

Φίλιππος Κυριάκος: Υπάρχουν δύο προτάσεις. 

Κώστας Στεφανής: Μπορούμε να ακούσουμε τα ονόματα τους; Και να αποφασίσουμε επί 

των προτάσεων αυτών. Εάν δεν υπάρχει αντίρρηση για να λήξει το θέμα. 

Φίλιππος Κυριάκος: Η μία πρόταση όπως σας είπα είναι Κουνάκος, Ραχούτης και 

Ασημακόπουλος. Η δεύτερη πρόταση είναι Ασημακόπουλος Ανδρέας, Ράπτη Αθανασία και 

Τσανακτσής Ηλίας. Η παρατήρηση που θα έχω να κάνω είναι ότι η δική μου η 

πρόταση... (ομιλία εκτός μικροφώνου) Το σώμα οφείλει να γνωρίζει.  

(.....): Μπορούμε να συνθέσουμε τις δύο προτάσεις για να τελειώνουμε; 

Φίλιππος Κυριάκος: Μπράβο. Μπορούμε να συνθέσουμε τις δύο προτάσεις; Κανένα 

πρόβλημα. Ο Ασημακόπουλος είναι ο μοναδικός κοινός.  Λοιπόν συνάδελφοι αυτές οι δύο 

προτάσεις ή θα μπουν σε ψηφοφορία δια ανατάσεως των χειρών ή θα μπουν με μυστική 
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ψηφοφορία. Η μοναδική διαφορά η οποία υπάρχει είναι ότι η πρόταση η δική μου 

περιλαμβάνει και τον Ανδρέα τον Ασημακόπουλο  

ο οποίος δεν είναι φίλα προσκείμενος με το δικό μας ψηφοδέλτιο. Εάν κάνω λάθος να 

ζητήσω συγνώμη από τον Ανδρέα να σηκωθεί να τα δηλώσει. Λοιπόν συνάδελφοι δεν 

υπάρχει η δυνατότητα σύνθεσης από ό,τι φαίνεται. Οπότε πάμε σε μυστική ψηφοφορία. Εάν 

θέλετε να τοποθετηθείτε κάποιοι ευχαρίστως.  

(.....): Συνάδελφοι επιχειρείται ακόμη μία φορά καθυστέρηση του συνεδρίου. Το 

καταστατικό λέει ένας-ένας υποψήφιος να ψηφιστεί. Ένας-ένας εντάξει; Όταν ο Πρόεδρος 

λέει δεν είναι φίλα προσκείμενος προς εμένα ένα μέλος από αυτούς τους οποίους 

προτείνετε, δείχνει το τι συμβαίνει εδώ μέσα. Θέλουμε να έχουμε αυτούς που είναι αρεστοί 

προς αυτούς που είναι προς τον πρόεδρο. Έτσι είναι οι τακτικές οι οποίες εφαρμόζονται το 

τελευταίο διάστημα. Για να αρθεί το αδιέξοδο συμφωνούμε εμείς να πάει ο Κώστας ο 

Κουνάκος πρόεδρος μαζί με τον Ασημακόπουλο και τον Ηλία τον Τσανακτσή στο προεδρείο 

και να τελειώνει εδώ αυτή η ιστορία να βγει το προεδρείο να προχωρήσουμε. Αν συμφωνεί 

και το σώμα, αν συμφωνούν και οι υπόλοιποι να τελειώσουμε να προχωρήσουμε γιατί δε θα 

τελειώσουμε ποτέ.  

Φίλιππος Κυριάκος: Και εγώ συμφωνώ. Είμαστε σύμφωνοι; Συμφωνούμε; Ευχαριστούμε 

πολύ. Συνάδελφος Κουνάκος πρόεδρος, μέλη... Να ψηφίσουμε. Νόμιζα ότι ψηφίσαμε 

συνάδελφοι. Θα με συγχωρέσετε με το θόρυβο που γίνεται δεν μπορώ να αντιληφθώ. 

Συμφωνεί το σώμα με αυτήν την πρόταση; Με ανάταση των χειρών συμφωνούμε σε αυτήν 

την πρόταση; Λοιπόν είναι πρόδηλο ότι συμφωνούμε σε αυτήν την πρόταση. Συγχαρητήρια 

στους συναδέλφους. Παρακαλώ να έρθουν στο προεδρείο. Ο συνάδελφος ο Κώστας ο 

Κουνάκος πρόεδρος, ο Ηλίας ο Τσανακτσής και ο Ανδρέας ο Ασημακόπουλος. 

Κουνάκος Κώστας: Καλημέρα αγαπητοί συνάδελφοι. Ξεκινάμε ουσιαστικά το 11ο συνέδριο 

μας. Ευχαριστώ για την αποδοχή. Ήθελα να υπάρχει ένα συναινετικό κλίμα όλων μας γιατί 

είμαστε πάρα πολύ λίγοι για τα τόσα πολλά προβλήματα που αντιμετωπίζουμε και εμείς σαν 

επιστημονικός φορέας αλλά και σαν υπάλληλοι της κεντρικής διοίκησης ή των νομικών 

προσώπων όπου υπηρετούμε. Σύμφωνα με το καταστατικό θα πρέπει να εκλεγούν και δύο 

γραμματείς οι οποίοι θα τηρούν τα πρακτικά όπως προβλέπεται και κατόπιν θα πρέπει να 

ανοιχτεί ένας κατάλογος για να δηλώσουν συμμετοχή από τώρα και θα κλείσει αύριο αυτό, 
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της εφορευτικής επιτροπής. Το άμεσο είναι οι δύο γραμματείς για να τηρούν τα πρακτικά. 

Θα ήθελα αν υπάρχει κάποιος που ενδιαφέρεται σε πρώτη φάση. Υπάρχει ενδιαφερόμενος ή 

ενδιαφερόμενη; 

Τσιλίρη Ευσταθία: Η εφορευτική επιτροπή πρέπει να κλείσει το αργότερο σήμερα το 

μεσημέρι παρουσία δικαστικού αντιπροσώπου για να μπορέσουμε αύριο... 

Φίλιππος Κυριάκος: Ευσταθία έκανα λάθος εγώ. Έδωσα μία πληροφορία στον Πρόεδρο ότι 

αύριο θα κλείσει... Είναι η δεύτερη μέρα του συνεδρίου, είναι δικό μου το λάθος. Ήδη από 

τις 10:30 θα είναι εδώ ο δικαστικός μέχρι και τις 2:30 το μεσημέρι, οπότε θα πρέπει να έχει 

ολοκληρωθεί η διαδικασία με μυστική ψηφοφορία ή εκτός αν το πάμε και εκεί συναινετικά. 

Θα υπάρχει όμως και δικαστικός. 

(....): Πρόεδρε δεν είναι ηθικό ένας απερχόμενος πρόεδρος να βρίσκεται στο χώρο εκεί και 

να παίρνει το λόγο όποτε θέλει. 

Φίλιππος Κυριάκος: Δίνω κάποιες διευκρινίσεις.  

(....): Το σωστό και το ηθικό είναι να κατέβεις κάτω. Κατέβα κάτω πρόεδρε. Δεν είναι 

σωστό, δεν σε τιμά. 

Κουνάκος Κώστας: Φίλιππε κατέβα σε παρακαλώ κάτω εφόσον αυτό θέλουν. Φίλιππε δεν 

πειράζει. 

(....): Κώστα δεν είναι αυτό που θέλουμε. Αυτό που πρέπει είναι. Τι προβλέπεται, εντάξει; 

Κουνάκος Κώστας: Προβλέπεται ο απερχόμενος Πρόεδρος, ο γραμματέας να 

παρευρίσκονται στο χώρο και αν δεν είναι εκλεγμένοι σύμφωνα με το καταστατικό. 

Φίλιππος Κυριάκος: Θα κατέβω κάτω συνάδελφε, θα κατέβω κάτω. Απλά να κάνω αυτήν 

τη διευκρίνιση. 

Ζαχαρίου: Δεν χρειάζεται. Δεν είμαστε βλάκες. 

Φίλιππος Κυριάκος: Συνάδελφε Ζαχαρίου λειτουργείς με έναν τρόπο ο οποίος δεν τιμάει 

κανέναν. 

Κουνάκος Κώστας: Είμαστε στη διαδικασία των αυτοπροτάσεων για τους δύο γραμματείς.  
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(Ομιλία εκτός μικροφώνου) 

Κουνάκος Κώστας: Συνάδελφε υπάρχει διαδικασία διοικητικού απολογισμού... Όχι, δεν το 

ξεχνάμε, θα το συζητήσουμε. θα παρακαλούσα να έχουμε χαμηλούς τους τόνους όλοι μας 

και να προχωρήσουμε τη διαδικασία. Εάν έχουν οι παρατάξεις που θα κατέβουν στο 

συνέδριο, εάν έχουν να προτείνουν δύο συναδέλφους για τη γραμματεία. Είναι μία πρόταση 

του συναδέλφου του Κώστα. Τα δύο υπόλοιπα μέλη τα οποία δεν ήρθαν στο προεδρείο αν 

δέχονται να είναι στη γραμματεία. Ποια ήταν τα δύο ονόματα; Η Ράπτη η Σούλα. Η 

συνάδελφος Ράπτη; Δεν αποδέχεστε. Το άλλο μέλος; Ούτε εσείς αποδέχεστε. Υπάρχει η 

καταγραφή; Θα παρακαλούσα να αποφασίσει το συνέδριο. Δεν υπάρχει ενδιαφερόμενος 

αλλά από ό,τι μας λένε οργανωτικά υπάρχει καταγραφή η οποία γίνεται. Αποδεχόμαστε την 

ηλεκτρονική καταγραφή; Ωραία. Να δούμε τα χέρια δια ανατάσεως. Υπάρχει αρμόδιος 

υπάλληλος ο οποίος δεσμεύεται να κάνει αυτή την υπηρεσία; Πήρατε απόφαση το διοικητικό 

συμβούλιο; Άρα έχει γίνει ανάθεση. (ομιλία εκτός μικροφώνου) Ναι αλλά με την ευθύνη 

ποιου; Του ξενοδοχείου ή εταιρείας; Άρα δεν υπάρχει υπεύθυνος φορέας. Γίνεται έλεγχος 

όμως ότι όντως καταγράφονται όλα τα μικρόφωνα. Και για αυτό ακριβώς το λόγο μην 

παίρνετε το λόγο από μόνοι σας, χωρίς μικρόφωνο. Αυτό το μικρόφωνο το οποίο θα 

περιφέρεται θα καταγράφει και αυτό. Τώρα θα παρακαλούσα ξεκινάει η διαδικασία της 

εφορευτικής επιτροπής. Μέχρι το μεσημέρι να εγγραφούν ποιοι ενδιαφέρονται να είναι μέλη 

της εφορευτικής επιτροπής. Το δεύτερο θέμα που θέλω να θίξω για τη συνεργασία μας θα 

είναι οι χρόνοι ομιλίας. Θα αποφασιστούν από όλους μας. (ομιλία εκτός μικροφώνου) 

Θέλετε το θέμα της εφορευτικής επιτροπής να το μεταφέρουμε προκειμένου να λυθεί η 

εκκρεμότητα που υπάρχει από χθες; Ωραία. Σε ό,τι αφορά το θέμα των συναδέλφων από την 

Ανατολική Κρήτη χθες η επιτροπή νομιμοποίησης ανέφερε τους λόγους για τους οποίους 

υπήρχε η ένσταση από ορισμένα μέλη του. Θέλετε να τα επαναλάβουμε, ήρθαν καινούργιοι; 

Όχι. Άρα τα έχουμε δεδομένα. Θα ήθελα να ανοίξουμε έναν κατάλογο συναδέλφων γιατί το 

συνέδριο θα είναι αυτό που θα πάρει την απόφαση για την αποδοχή ή μη αποδοχή. Αλλά θα 

πρέπει να λάβουμε άποψη αγαπητοί συνάδελφοι ότι και η άλλη πλευρά έχει το δικαίωμα των 

ενδίκων μέσων. Δηλαδή ναι μεν το κυρίαρχο όργανο είναι το συνέδριο αλλά δε δεσμεύει 

τους συνάδελφους να προσφύγουν κατά της απόφασης αυτής. Οπότε σημαίνει δηλαδή ότι αν 

πάμε σε μια διαφορετική απόφαση θα τινάξουμε όλο το συνέδριο στον αέρα. Εγώ οφείλω να 

το καταθέσω. 
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Θοδωρής Τσίπας: Αυτό ισχύει για όλες τις αποφάσεις. 

Κουνάκος Κώστας: Βεβαίως.  

Θοδωρής Τσίπας: Μην παίρνεις θέση. 

Κουνάκος Κώστας: Δεν παίρνω θέση. Ανοίγουμε κατάλογο ομιλητών και θεωρώ πρώτα να 

μιλήσει η πρόεδρος της Ανατολικής Κρήτης και θα βάλουμε χρόνο δύο λεπτών. Δύο λεπτών 

για όλους παιδιά. Εκτός αν αποφασίσετε κάτι διαφορετικό. Εγώ λέω ότι θα πρέπει να 

μιλήσουν όσο το δυνατόν περισσότεροι στο συνέδριο. Αλλά όταν παίρνουμε τον λόγο ποιοι 

είμαστε, δηλαδή γνωρίζουμε στα μέλη ποιοι είμαστε, τοποθέτηση και να γίνει σεβαστό ο 

χρόνος των 2 λεπτών.  

(.....): Πρόεδρε επί της διαδικασίας. Έχουμε ακούσει τι είναι η επιτροπή χτες. Ακούσαμε και 

τι είπε όπως το ακούσαμε και η Πρόεδρος της Ανατολικής Κρήτης. Θέλει το σώμα να 

ξανακούσει τον πρόεδρο της Ανατολικής που θίγεται και όχι κάποιον άλλον; Να βγει να 

μιλήσει η Πρόεδρος, να τοποθετηθεί και αμέσως μετά να γίνει ψηφοφορία.  

Κουνάκος Κώστας: Συνάδελφε θα συμφωνούσα μαζί σου εάν όλοι οι παρευρισκόμενοι ήταν 

χθες μέσα στο χώρο. Λοιπόν δύο λεπτά, ανοίγουμε κατάλογο ομιλητών για δύο λεπτά. Το 

θέμα θα τελειώσει σε 40 λεπτά. Δεν μπορεί να μας διαιωνίζει. Σε 40 λεπτά είναι ο ανώτερος 

χρόνος. (ομιλία εκτός μικροφώνου) Το προεδρείο θα ήθελε το πρακτικό της επιτροπής 

νομιμοποίησης. Αυτό που διαβάστηκε χθες, εισήγησης. 

(.....): Ένα τεράστιο θέμα δεν μπορεί να μη συζητηθεί στο συνέδριο. Η προσπάθεια 

να ακυρωθεί από το συνέδριο, να αποκλειστεί ένας σύλλογος ο οποίος δεν ξέρουμε πού θα 

καταλήξει, δεν είναι δυνατόν να.... 

Κουνάκος Κώστας: Συνάδελφε δεν αποκλείουμε, αυτό το οποίο εσείς υπαινίσσεστε. ή δεν 

είσαστε. Περιμένετε να αποφασίσει το σώμα. Να ανοίξει Ανδρέα κατάλογος ομιλητών. 

Υπάρχει διαδικαστικό συναδέλφισσα; 

(.....): Επί της διαδικασίας. Ποιον ωφελεί να συνεχίσουμε αυτή τη διαδικασία και τα 40 και 

τα 45 λεπτά; Τους ακούσαμε όλους. 
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Κουνάκος Κώστας: Τους συναδέλφους που θέλουν να πάρουν το λόγο. Καλά τώρα δεν θα 

πετάγεται ο καθένας όμως αγαπητέ συνάδελφε. Ζήτησα να γίνει κατάλογος, να ανοίγει ο 

κατάλογος ομιλητών για το συγκεκριμένο θέμα νομιμοποίησης των συναδέλφων από την 

Ανατολική Κρήτη. Τώρα δηλώστε σας παρακαλώ ποιος θέλει να μιλήσει από τους 

συνέδρους, από τους συναδέλφους. Υπάρχει ενδιαφερόμενος; Καλά είναι συνάδελφοι να 

τοποθετηθούν μέλη όχι του διοικητικού συμβουλίου που γνωρίζουν το θέμα και έχουμε τις 

απόψεις τους. Ο κατάλογος των ομιλητών κλείνει. Τα ονόματα με τη σειρά είναι τα 

εξής: Φίλιππος Κυριάκος, Λαζαρίδης, Λαγού, Παυλόπουλος, Ηλιόπουλος, Σημαντηράκης, 

Ζαχαρίου, Παπαϊωάννου και ο συνάδελφος Οικονόμου. Και η Μπεκιάρη. 10 με 

τον Οικονόμου τον Βασίλη. Δύο λεπτά αγαπητοί συνάδελφοι 11 άτομα. Φίλιππος. Θα 

παρακαλούσα όσοι ανεβαίνετε στο βήμα να πατάτε το κουμπάκι για να γίνεται και η 

καταγραφή. Όσοι δεν θέλετε μπορείτε να ζητήσετε το μικρόφωνο κάτω. Οπωσδήποτε πρέπει 

να αναφέρετε το όνομά σας, ποιοι είστε δηλαδή και ποιο σύλλογο εκπροσωπείτε για τα 

πρακτικά. Ξεκινάει ο χρόνος. 

Φίλιππος Κυριάκος: Λοιπόν συνάδελφοι η διαδικασία όλη με το σύλλογο της Κρήτης 

θεωρώ ότι ήταν μία διαδικασία βασισμένη στις εκλογές που έχουμε αύριο. Ήταν μία 

προσπάθεια αποβολής ενός Συλλόγου καθαρά για εκλογικούς λόγους. Σύμφωνα με το 

καταστατικό η επιτροπή νομιμοποίησης των συνέδρων ελέγχει τη νομιμότητα των 

παραστατικών εγγράφων των εκλογών των πρωτοβάθμιων συλλόγων, ελέγχει την ταμειακή 

ενημέρωση των συλλόγων, ελέγχει τα διαδικαστικά ζητήματα. Δηλαδή αν υπάρχει πρακτικό 

αρχαιρεσιών, εάν το καταστατικό το οποίο έχει στα χέρια της είναι το πρωτότυπο, το 

θεωρημένο από το πρωτοδικείο. Εάν τυχόν υπήρχε δικαστικός, εάν τυχόν έγιναν οι 

διαδικασίες έτσι όπως ορίζει ο 1264. Σε καμία περίπτωση η επιτροπή νομιμοποίησης δεν 

επιτρέπεται να μπει στη διαδικασία εάν τυχόν έκανε σωστά τη δουλειά του ο δικαστικός. Εάν 

τυχόν σωστά ή όχι το Πρωτοδικείο θεώρησε αυτή τη διαδικασία την εκλογική του συλλόγου. 

Είναι κάτι εντελώς έξω από τις δικαιοδοσίες τις οποίες έχει. Ελέγχει ξεκάθαρα συγκεκριμένα 

πράγματα. Μία γενική συνέλευση αποφάσισε, μια δικαστική αντιπρόσωπος διενήργησε στις 

εκλογές, το Πρωτοδικείο ενέκρινε τη διαδικασία, δεν κατεβλήθη καμία προσφυγή ή από 

κανέναν ενδιαφερόμενο και έχουμε μία επιτροπή νομιμοποίησης η οποία λέει είναι 

παράνομο γιατί έγιναν δύο ημέρες οι εκλογές. Δεν είναι ότι έγιναν δύο ημέρες οι εκλογές, 

είναι ότι έβγαλε πολλούς συνέδρους ο σύλλογος Ανατολικής Κρήτης και για εκλογικούς 

λόγους έπρεπε να μη συμμετέχει στη διαδικασία. Αυτή είναι η όλη διαδικασία. Ήταν μία 
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διαδικασία, μια τρομακτική υπέρβαση την οποία έκανε το διοικητικό συμβούλιο το οποίο με 

αυτήν την επίπλαστη πλειοψηφία που έχει έβγαλε αυτήν την απόφαση αποβολής της Κρήτης. 

Μία απαράδεκτη διαδικασία για συνδικαλισμό όπως το δικό μας. Για κλαδικό συνδικαλισμό 

που πρέπει να είμαστε όλοι μαζί. 

Λαζαρίδης Γιώργος: Συνάδελφοι καλημέρα. Είμαι ο Γιώργος ο Λαζαρίδης, οργανωτικός 

γραμματέας της Ομοσπονδίας και ας το πω σαν συντονιστής της πενταμελούς επιτροπής 

πιστοποίησης συνέδρων. Η απόφαση που είχαμε πάρει και ήταν ομόφωνη -και οι πέντε- ήταν 

να αποφασίσουμε ότι θα κάνουμε δεκτά τα επικυρωμένα από το Πρωτοδικείο πρακτικά, 

καταστάσεις ψηφισάντων μελών κτλ. Άρα η απόφαση ήταν ότι δεχόμαστε ό,τι μας φέρνουν 

τα πρωτοδικεία. Δεν είμαστε δικαστές και δικηγόροι. Είμαστε μηχανικοί. Πήραμε μία 

απόφαση και δεν ελέγξαμε αν έχουν γίνει από τη Γενική συνέλευση μέχρι και την 

ψηφοφορία, αν τηρήθηκαν όλες οι διατάξεις των καταστατικών και του 1264. Δεν είναι 

αυτός ο ρόλος μας. Πρώτον, δεν υπήρχαν μέσα οι γενικές συνελεύσεις. Το πρακτικό των 

γενικών συνελεύσεων. Άρα είχαν απαρτία; Δεν είχαν απαρτία; Τηρήθηκαν οι ημερομηνίες 

που λένε τα καταστατικά; Να γίνει ψηφοφορία δηλαδή στον καιρό που λέει για την 

εφορευτική, να περάσουν οι μέρες για να κατατεθούν οι υποψηφιότητες; Να ελέγξει η 

εφορευτική αν υπάρχουν ασυμβατότητες και να δώσει τα ψηφοδέλτια πέντε μέρες πριν τις 

εκλογές; Δεν μπήκαμε σε αυτή τη διαδικασία για κανένα σύλλογο. Άρα επί τούτου έγινε όλη 

αυτή η αναστάτωση γιατί απλά οι ψήφοι είναι πολλοί και κάποιοι θέλουν να πετάξουν απέξω 

έναν σύλλογο. Προφανώς αντιλαμβάνεστε ότι αν τυχόν το κάνουμε αυτό ενδελεχώς σε όλους 

τους συλλόγους θα βρεθούν και άλλοι σύλλογοι απέξω. Αλλά δεν το κάναμε αυτό γιατί αυτή 

την απόφαση πήραμε. Το να θέλουμε να πετάξουμε έξω ένα σύλλογο ενώ είμαστε τόσο λίγοι 

και ενώ λέμε κλαδικά ότι όλοι θέλουμε την ενότητα, δείχνει το ποιόν του καθενός και τι 

θέλει να επιτύχει. Δυστυχώς αυτή είναι η αλήθεια. Δεν ελέγξαμε, δεν είμαστε δικαστές, δεν 

είμαστε δικηγόροι. Και σας είπα τι ελέγξαμε. Δεν είναι δυνατόν εάν τυχόν δεν δεχτώ το 

επικυρωμένο αντίγραφο από το πρωτοδικείο πρέπει να το πάω αυτό στο δικαστήριο. Αυτό 

ευχαριστώ. 

Κουνάκος Κώστας: Η συνάδελφος Λαγού. 

Λαγού Ματίνα: Ονομάζομαι Ματίνα Λαγού. Προέρχομαι από το σύλλογο  ΣΥ. ΜΗ. Τ. Ε. 

Δ. Υ. Φ. Ε. Φ. Φθιώτιδα, Ευρυτανία, Φωκίδα και είμαι μέλος του Δ.Σ. Ήμουν λοιπόν και 

στην επιτροπή νομιμοποίησης. Βάσει καταστατικού η επιτροπή νομιμοποίησης ελέγχει τη 
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νομιμότητα των εκλογών των πρωτοβάθμιων, την ταμειακή τους ενημερότητα και την 

νομιμοποίηση των αντιπροσώπων στην ΠΟΜΗΤΕΔΥ. Αυτό είναι το άρθρο 22 του 

καταστατικού. Σε όλους τους συλλόγους τους πρωτοβάθμιους που είναι και μέλη της 

ΠΟΜΗΤΕΔΥ ελέγξαμε τη διαδικασία των εκλογών. Οι εκλογικές διαδικασίες δεν ήταν ίδιες. 

Σε κάποιους είδαμε δύο κάλπες. Ανατρέξαμε στο καταστατικό να δούμε αν αυτές οι δύο 

κάλπες επιτρέπονται. Το καταστατικό το αρχικό ήταν το ίδιο για όλους μας κοινό που έλεγε 

ημερομηνία εκλογών και όλοι κάνανε μέσα σε μία μέρα. Κάποιοι όμως που προέρχονταν από 

νησιωτικές περιοχές είχαν δύο κάλπες. Αυτό εμείς σαν επιτροπή νομιμοποίησης έπρεπε να το 

ελέγξουμε. Είχαν τροποποιημένο καταστατικό που αναφέρανε δύο κάλπες. Κάποιος άλλος 

σύλλογος είχε επιστολική ψήφο. Δεν την έχουμε όλοι. Αυτός ο σύλλογος λοιπόν που είχε 

επιστολική ψήφο ανατρέξαμε στο καταστατικό στο τροποποιημένο, το είδαμε ότι ήταν okay. 

Ο σύλλογος της Ανατολικής Κρήτης είχε εκλογές δύο μέρες. Ανατρέξαμε στο καταστατικό 

να δούμε αν το αναφέρει. Το καταστατικό έγραφε ότι η γενική συνέλευση 

αναφέρει ημερομηνία εκλογών. Ρωτήσαμε αν υπάρχει τροποποιημένο, δεν υπήρχε 

τροποποιημένο καταστατικό. Ενημερωθήκαμε ότι τους είπε okay κάποιος νομικός που 

έλεγξαν. Εμείς σαν επιτροπή νομιμοποίησης που θα έπρεπε να έχουμε άλλα μέτρα και 

σταθμά για κάποιους συλλόγους που είχαν τροποποιημένα καταστατικά και άλλα μέτρα και 

σταθμά για κάποιους άλλους που δεν είχαν, έπρεπε να γράψουμε μία απόφαση. Και συγνώμη 

από τα μέλη της Ανατολικής Κρήτης αλλά έπρεπε να τηρήσουμε τα ίδια μέτρα και σταθμά 

προς όλους. Και για αυτό είναι το συνέδριο που είναι το ανώτερο όργανο, γιατί το 

καταστατικό λέει υπάρχει επιτροπή νομιμοποίησης... 

Κουνάκος Κώστας: Συναδέλφισσα διαβάστηκαν αυτά, θα περάσει ο χρόνος σας. 

Λαγού Ματίνα: Όχι δεν διαβάστηκαν αυτά. 

Κουνάκος Κώστας: Χτες οι απόψεις της... 

Λαγού Ματίνα: Χθες δεν έγινε κάτι, ούτε καταγράφηκε. Δεν έγινε κάτι. 

Κουνάκος Κώστας: Χτες διαβάστηκε το πρακτικό σας. 

(Ομιλία εκτός μικροφώνου) 

Λαγού Ματίνα: Η δουλειά της επιτροπής νομιμοποίησης ήταν και να ελέγξει την κατάσταση 

των ψηφισάντων με τις υπογραφές οι οποίες είχαν πάει πρωτοδικείο και δεν ήταν 



12 

υπογεγραμμένες. Αυτές τις ζητήσαμε και ήρθαν. Η επιτροπή λοιπόν νομιμοποίησης έχει ένα 

ρόλο. Μετά πάει στο Δ.Σ. και μετά στο συνέδριο. 

Κουνάκος Κώστας: Αφήστε να κάνουμε εμείς τη δουλειά μας. Εντάξει. Θεώρησα επειδή 

είναι μέλος της επιτροπής... Ο συνάδελφος ο Παυλόπουλος. 

Παυλόπουλος Οδυσσέας: Συνάδελφοι καλημέρα. Είμαι ο Παυλόπουλος Οδυσσέας. Είμαι 

πρόεδρος του συλλόγου Αττικής και μέλος του Δ.Σ. Πρώτα από όλα δεν μπαίνουμε σε καμία 

διαδικασία να βγάλουμε απέξω κανένα σύνεδρο, ούτε σύλλογο ούτε σύνεδρο από τη 

διαδικασία αυτή. Δεν είμαστε υπέρ αυτού. Αλλά αν θέλουμε να είμαστε δίκαιοι προς όλους 

όπως αυτό που λέει ο Λαζαρίδης ας πούμε πριν -δεν θέλω να απαντήσω προσωπικά- αλλά 

ότι δεν ελέγχουμε καταστατικά, σε άλλους συλλόγους ελέγχθηκαν καταστατικά αυτό που 

είπε με διπλές κάλπες να δουν αν έχουν διπλές. Μου φαίνεται και ο Κουμούτσος έστειλε 

τροποποιημένο. Δηλαδή οι άλλοι σύλλογοι να ελεγχθούν καταστατικά και ο σύλλογος της 

Κρήτης να μην ελεγχθεί. Πιστεύω ότι σαν διαδικασία για μένα επειδή οι Κρητικοί που ήρθαν 

εδώ πέρα οι συνάδελφοι δεν έχουν καμία σχέση με αυτό. Πρώτα από όλα πρόεδρος τους 

έπρεπε να τους προστατέψει που τους έβαλε σε μία τέτοια διαδικασία. Δεν έχει ξαναγίνει 

ποτέ με δύο κάλπες εκλογές. Με δύο μέρες εκλογές συγνώμη. Εγώ σαν Σύλλογος Αττικής 

νιώθω πολύ αδικημένος, νιώθω βλάκας. Δηλαδή θα κατέβω στην Αθήνα και θα με βρίζει ο 

κόσμος γιατί έχω αυτή τη στιγμή 1000 άτομα. Άμα μπορούσα με αυτή τη διαδικασία να 

κάνω και εγώ δύο και τρεις μέρες χωρίς να λέει το καταστατικό μου τίποτα, θα έφερνα εδώ 

80 συνέδρους συνάδελφοι. Ο καθένας. Και δεν είναι μόνο αυτό το θέμα. Εγώ πιστεύω και 

χωρίς να θέλω να πω για κανένα συνάδελφο της Κρήτης γιατί είναι η διοίκηση του Δ.Σ. της 

Κρήτης που φταίει για αυτό το λόγο, ότι υπάρχει τακτικισμός από πίσω σε αυτό. Όταν μέχρι 

τώρα η Κρήτη φέρνει 7-8 συνέδρους και φέτος μας έφερε 14 υπάρχει λόγος που έγινε όλο 

αυτό. Δεν έγινε τυχαία. Αυτά. 

Κουνάκος Κώστας: Ευχαριστούμε συνάδελφε. Στέργιος Ηλιόπουλος από το σύλλογο 

Δράμας, Καβάλας, Ξάνθης. 

Στέργιος Ηλιόπουλος: Λοιπόν συνάδελφοι για μερικούς μπορεί να νομίζουν ότι αυτό δεν 

είναι ένα ζήτημα που πρέπει να τρώει πολύ ώρα μέσα στο συνέδριο αλλά θεωρώ ότι είναι ένα 

ουσιαστικό ζήτημα που πρέπει να αντιμετωπιστεί όπως πρέπει να αντιμετωπιστούν όλες οι 

παιδικές ασθένειες οι οποίες αυτή τη στιγμή υπάρχουν μέσα σε αυτή την ομοσπονδία. Και 
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για αυτό μεγάλη ευθύνη υπάρχει στο προεδρείο και ειδικά στην πλειοψηφία του 

απερχόμενου διοικητικού Συμβουλίου. Ένα πράγμα θέλουμε να πούμε: είναι τυπικό το να 

ελέγχει σωστά μία επιτροπή τα δικαιολογητικά ενός συλλόγου; Δεν είναι γιατί έτσι υπάρχει 

μία ισοτιμία των συνέδρων που έρχονται εδώ πέρα μέσα. Και θα συμφωνήσω με τον 

συνάδελφο της Αττικής, το ότι θα μπορούσε κάλλιστα η Αττική εδώ να φέρει περισσότερα 

άτομα. Άρα οφείλουμε όλοι μας να είμαστε με τον τύπο και το γράμμα αυτών των 

πραγμάτων τα οποία υπάρχουν μέσα στο καταστατικό. Αλλιώς παιδιά δεν υπάρχει κανένας 

λόγος να λειτουργούμε με καταστατικό. Εδώ πέρα ερχόμαστε αποδεχόμενοι κάποιους 

κανόνες λειτουργίας. Όταν δεν τηρούνται αυτοί οι κανόνες λειτουργίας θα πρέπει να υπάρχει 

ο έλεγχος. Σωστά έκανε η επιτροπή τη δουλειά της; Έγραψε ένα, δύο, τρία, τέσσερα 

πράγματα στα οποία πρέπει να δώσουμε σημασία. Σωστά το διοικητικό συμβούλιο 

αποφάσισε ότι οι σύνεδροι αυτοί δεν πρέπει να είναι μέσα στο συνέδριο; Το διοικητικό 

συμβούλιο στην πλειοψηφία του αποφάσισε ότι αυτό το πράγμα έπρεπε να αναδειχθεί μέσα 

στην απόφασή του και το ανώτερο όργανο διοίκησης που είναι εδώ η γενική συνέλευση 

μας, το συνέδριο μας να αποφασίσει και θα αποφασίσουμε. Και για να μην υπάρχει ούτε μία 

λογική στο ότι εδώ πέρα μέσα κάποιοι άνθρωποι θα σηκώσουν ή θα κατεβάσουν το χέρι 

ανάλογα με τις παρατάξεις στις οποίες υπάρχουν, εγώ θα προτείνω να μπει κάλπη και η 

συνείδηση του κάθε συναδέλφου εδώ πέρα μέσα να αποδειχθεί ποιο είναι το σωστό και το 

πρέπον. Έτσι πρέπει να γίνει, με αυτόν τον τρόπο πρέπει να γίνει και να πω από δω και πέρα 

πρέπει να δώσουμε έναν "όρκο τιμής" όλοι μας ότι τα καταστατικά θα τα λειτουργούμε κατά 

τύπο και κατά γράμμα γιατί έχουν ουσία και όχι μόνο λόγια. Ευχαριστώ. 

Μανώλης Σημαντηράκης: Ειλικρινά συνάδελφοι μένω έκπληκτος από τις προηγούμενες 

ομιλίες. Ο Μανώλης ο Σημαντηράκης είμαι από το σύλλογο Ανατολικής Κρήτης, είμαι ο 

γενικός γραμματέας του συλλόγου. Εδώ το ζήτημα είναι αν είναι νόμιμη η διαδικασία και όχι 

το σκέφτηκε η Αττική να το κάνει. Αν η Αττική δεν το σκέφτηκε να το κάνει και μπορούσε 

να το κάνει, πρόβλημά τους. Να πάνε να δικαιολογηθούν στους [01:14:34]. Αν μπορούσε. Αν 

δεν μπορούσε πάλι να το δουν. Αυτό λοιπόν είναι το θέμα. Είδα μία απόφαση του 

Διοικητικού Συμβουλίου που λέει ότι οι εκλογές έγιναν από μία διοίκηση η οποία είχε 

περάσει η θητεία της. Οι αποφάσεις για να γίνουν οι εκλογές έγιναν στη διάρκεια της 

θητείας. Και θέλω να σας θυμίσω και κάτι: ότι το 2020 και το 2021 είχαμε περίοδο Covid 

που δεν μπορούσαμε ούτε γενικές συνελεύσεις να κάνουμε ούτε τίποτα. Αποφασίσαμε 

λοιπόν όταν ήταν η θητεία κανονικά με νομοθετική ρύθμιση που υπήρχε με ΦΕΚ, να γίνουν 
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οι συνελεύσεις στις ημερομηνίες που τις κάναμε. Και οι γενικές συνελεύσεις αποφάσισαν 

πότε θα γίνουν οι εκλογές. Αυτό λοιπόν που λέει το πρώτο σκέλος της απόφασης του 

Διοικητικού Συμβουλίου είναι παντελώς λάθος. Το δεύτερο είναι ότι εκτός από την 

πανδημία, εμείς στην Ανατολική Κρήτη είχαμε να αντιμετωπίσουμε και τους σεισμούς του 

Αρκαλοχωρίου, διότι πολλοί συνάδελφοι το ξεχνάνε αυτό. Και θέλω να πω και το άλλο ότι 

εμείς όταν κάναμε μια διαδικασία ρωτήσαμε νομικούς αν θα πρέπει να την κάνουμε. Και την 

κάναμε βάσει νομικών. Εδώ η επιτροπή, το διοικητικό συμβούλιο ρώτησε κανέναν νομικό ή 

αποφασίζει; Η πλειοψηφία δεν μπορεί να αποφασίζει να βγάζει όποιον θέλει έξω όπως θέλει. 

Αυτό είναι το παράνομο, όχι αυτό που κάναμε εμείς. Ευχαριστώ πολύ. 

Ζαχαρίου: Συνάδελφοι καλημέρα και από μένα. Χαιρετίζω επιτέλους το συνέδριο που 

ξεκινάει. Είμαι ο Ζαχαρίου ο Στέλιος, είμαι ο Αντιπρόεδρος της Κεντρικής Μακεδονίας και 

μέλος του απερχόμενου διοικητικού συμβουλίου. Και μόνο αυτό που είπε ο αγαπητός 

συνάδελφος Μανώλης κατά τα άλλα, το ότι ρωτήσανε δικαστικό για να δουν αν μπορούν να 

κάνουν αυτό που ήθελαν να κάνουν και μόνο αυτό δείχνει την απορία και την 

επικινδυνότητα που θέλανε να ρισκάρουν. Εγώ θεωρούμαι βλάκας γιατί  μέχρι πρότινος 

ήμουν ο πρόεδρος της Κεντρικής Μακεδονίας και έχοντας και τον πρόεδρο της Ομοσπονδίας 

σαν μέλος του διοικητικού συμβουλίου, δεν μου άνοιξε τα μάτια και εμένα και να μου πει ρε 

πρόεδρε, κάνανε στην Κρήτη 2 μέρες γιατί είχαν 180 ανθρώπους και θέλαμε εκεί πέρα να 

βγάλουμε πάρα πολλούς γιατί βολεύει να αλλοιώσουμε το αποτέλεσμα του συνεδρίου. Ας 

κάνουμε και εδώ δύο μέρες εκλογές στην κεντρική Μακεδονία. Γιατί πέρυσι την περασμένη 

θητεία είχαμε 41 συνέδρους γιατί ήταν και ο Πόρος που ερέθιζε τους συναδέλφους και 

σήμερα έχουμε 33. Αν κάναμε δύο μέρες θα κάναμε 500 συνέδρους και σήμερα θα 

ήμασταν με 40. Ή αν η Αττική -θα πάω σε εποχές Μαυρογιαλούρου γιατί δυστυχώς εδώ 

λειτουργούν κάποιοι με αυτές τις εποχές και τις λογικές- θα έπαιρνε ένα Datsun, θα έβαζε 

δίπλα τη δικαστικό και θα τη γυρνούσε σε όλους τους δήμους στη Νίκαια, στην Παιανία και 

τα λοιπά και θα έλεγε στους συναδέλφους κατεβείτε κάτω να ψηφίσετε. Η κάλπη είναι εδώ. 

Και εγώ απορώ, εγώ αν ήμουν στη θέση της Προέδρου της Ανατολικής Κρήτης και του 

Διοικητικού Συμβουλίου σήμερα δεν θα είχα τρύπα να κρυφτώ από το φόβο των 

συναδέλφων που τους ξεγέλασα και τους έσυρα στο να βγάλουμε 14 συνέδρους. Εάν το 

αποτέλεσμα της προηγούμενης θητείας που ήταν ο Πόρος έβγαλε 7-8 συνέδρους η Κρήτη 

και έβγαζε 7-8 συνέδρους με αυτή τη διαδικασία την παράνομη θα έλεγα δεν υπήρχε 

αθέμιτος ανταγωνισμός. Δεν υπήρχε κάποια σκοπιμότητα. Έγινε για το καλό του κλάδου να 
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είμαστε πολλοί. Όμως η σκοπιμότητα ήταν άλλη. Δείξτε μου έναν άλλο σύλλογο στην 

Ελλάδα που έχει κάνει η Ομοσπονδία της ΠΟΜΗΤΕΔΥ, που έχει κάνει διαχρονικά δύο 

μέρες εκλογές και λέγαμε α εντάξει. Δείξτε μου έναν Πρόεδρο της Ομοσπονδίας ο οποίος 

είναι μέλος και δε λέει να κάνουμε δυο και τρεις μέρες εκλογές για να αφήσουμε το μέτρο. 

Οι σκοπιμότητες για την αλλοίωση του αποτελέσματος φαίνονται εδώ. Δεν υπάρχει ένας 

σύλλογος της ομοσπονδίας που έκανε εκλογές και αύξησε κατά διπλάσιο αριθμό τα μέλη του 

όπως έγινε στην Ανατολική Κρήτη. Σκεφτείτε γιατί έγινε αυτό και πώς έγινε. Ευχαριστώ. 

Κουνάκος Κώστας: Αγαπητοί συνάδελφοι καλά είναι να μην παίρνουμε θέση η οποία λέει 

παράνομο. Τι θα πει παράνομο; Το παράνομο όταν υπάρχουν αρχές οι οποίες έχουν 

υπογράψει, δεν υπάρχει παράνομο. Έχουν την ευθύνη της θεώρησης οι αρχές. Άρα όλα 

εδώ, όλοι οι κατάλογοι οι οποίοι έχουν έρθει -και επειδή δεν ακούστηκε από την επιτροπή 

νομιμοποίησης, όλοι είναι θεωρημένοι από τα πρωτοδικεία των αντίστοιχων. Ο συνάδελφος 

Παπαϊωάννου έχει το λόγο για δύο λεπτά. 

Παπαϊωάννου Γιάννης: Καλημέρα και από μένα. Καλωσορίζω όλους τους συνέδρους. Θα 

προσπαθήσω να είμαι σύντομος και να μην επαναλάβω κάποια που είπαν οι προλαλήσαντες. 

Γιάννης Παπαϊωάννου, πρόεδρος του ΣΥ.ΜΗ.Δ.Υ.Δ. του συλλόγου από τα Δωδεκάνησα, 

Κυκλάδες και Σάμο και μέλος του ΔΣ της Ομοσπονδίας. Ήμουν και μέλος στην επιτροπή 

νομιμοποίησης. Επειδή ειπώθηκε από τον συνάδελφο προηγουμένως ότι ήταν θέμα για να 

αυξήσει τη δύναμη των συνέδρων ο σύλλογος της Ανατολικής Κρήτης, αυτό αποδεικνύει 

επειδή αναρωτήθηκαν χθες οι συνάδελφοι γιατί αποχώρησαν από το Δ.Σ. τα 4 μέλη κατά την 

συζήτηση. Γιατί η απόφαση ήταν προειλημμένη και με σκοπιμότητα και η σκοπιμότητα ήταν 

ακριβώς αυτή που είπε ο συνάδελφος. Να μην ψηφίσουν αυτά τα μέλη γιατί ήταν πολλά. Η 

διάθεση ήταν τελείως αρνητική. Όταν προσπαθήσαμε εκεί να πει η συνάδελφος η 

Χατζηδάκη για ποιο λόγο και να πει τις αιτιάσεις της δεν την άφησε καν να μιλήσει ο 

συνάδελφος. Μάλιστα ανέφερε το εξωφρενικό ότι με 100 ευρώ στο δικηγόρο να δεις εγώ τι 

πρακτικό θα βγάλω όταν είπε έχω πρακτικό. Αυτό είναι απαράδεκτο. Και να μας πει ο 

συνάδελφος, να μας πει ο συνάδελφος ο κύριος Ζαχαρίου σε ποιον τα έχει δώσει τα 100 και 

του το έχει κάνει ή ποιον γνωρίζει. (ομιλία εκτός μικροφώνου) Πρέπει το σώμα να 

ενημερωθεί για κάποια πράγματα. Ρώτησαν για ποιο λόγο αποχωρήσαμε. Όταν υπάρχει μία 

προειλημμένη απόφαση με σκοπιμότητα και εκείνη την ώρα στην επιτροπή νομιμοποίησης 

που δίνει η συνάδελφος η κυρία Χατζηδάκη στην κα Μπεκιάρη που ήταν μέλος της 
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επιτροπής, ορίστε το πρακτικό της μη προσβολής, το πέταξε. Τι να το κάνω εγώ αυτό; Την 

επόμενη μέρα που στην επιτροπή εμφανίστηκε μία γνωμοδότηση από το σύλλογο της 

Ανατολικής Κρήτης η κυρία Μπεκιάρη αρνήθηκε να τη δούμε τη γνωμοδότηση σαν 

επιτροπή για να έχουμε να ενημερώσουμε το σώμα. Αυτό είναι δημοκρατία; Μόνο επειδή με 

διακόψανε να κάνω μία πρόταση. Η πρότασή μου λοιπόν είναι να πάρει απόφαση το 

συνέδριο ότι οι εκλογές των πρωτοβάθμιων συλλόγων θα γίνονται εντός ενός συγκεκριμένου 

διμήνου για όλους και το συνέδριο θα γίνεται τουλάχιστον μετά από τρεις μήνες για να 

αντιμετωπίζονται όλα αυτά τα προβλήματα. 

Κουνάκος Κώστας: Η συνάδελφος Μπεκιάρη. 

Μπεκιάρη Ειρήνη: Καλημέρα και από μένα. Είμαι η Ειρήνη Μπεκιάρη, είμαι πρόεδρος του 

συλλόγου της Λάρισας-Μαγνησίας, μέλος του απερχόμενου Δ.Σ. και μέλος της επιτροπής 

νομιμοποίησης. Όπως προαναφέρθηκε από την έτερη συνάδελφο την Ματίνα τη Λαγού, 

ευθύνη της επιτροπής νομιμοποίησης ήταν να ελέγξει τις εκλογικές διαδικασίες. Και μεγάλη 

ευθύνη και ηθική ευθύνη είναι η ισότιμη αντιμετώπιση όλων των συλλόγων. Θέλω σε αυτό 

το σημείο να σας ενημερώσω ότι αποτέλεσε κοινή διαπίστωση όλων μας επειδή είχαμε 

διαφορετικές ελλείψεις, αν και ήταν παρόντες οι δικαστικοί αντιπρόσωποι, ότι ίσως θα ήταν 

λογικό από την ομοσπονδία να δίδονται πρότυπα πρακτικών και πρότυπα καταστάσεων 

ψηφοφορίας. Γιατί ας πούμε υπήρχαν και σύλλογοι που είχαν πάρει τα πρακτικά τους από 

την ΠΟΕ-ΟΤΑ. Άρα λοιπόν υπήρχε μία έλλειψη ενημέρωσης. Σημειώστε ότι όλοι οι 

σύλλογοι είχαν δικαστικούς αντιπροσώπους και πολλά πρακτικά και πολλά πρωτόκολλα 

ψηφοφορίας, καταστάσεις συμμετεχόντων στις εκλογές είχαν θέματα, λείπανε υπογραφές και 

τα λοιπά. Άρα η παρουσία του δικαστικού δεν εξασφαλίζει 100% την ισότιμη αντιμετώπιση. 

Συνεχίζω: επειδή ακούστηκε χθες ότι η επιτροπή δεν συνεδρίασε έγκαιρα εξαιτίας μου, έχω 

λοιπόν να πω... (ομιλία εκτός μικροφώνου) Παρακαλώ πάρα πολύ αυτός ο χρόνος που μου 

αφαιρέθηκε από τις παρεμβάσεις να μου προστεθεί. 

Κουνάκος Κώστας: Συνάδελφε δεν είναι τρόπος αυτός. Σας ακούσαμε εσάς. Δεν αντέδρασε 

κανένας έτσι. 

Μπεκιάρη Ειρήνη: Παρακαλώ πάρα πολύ από το προεδρείο ο χρόνος που μου αφαιρέθηκε 

να μου προσπαθεί. Επειδή ακούστηκε ότι ο λόγος της καθυστερημένης δεύτερης 

συνεδρίασης της επιτροπής νομιμοποίησης ήμουν εγώ, οφείλω να ενημερώσω το σώμα ότι 
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δεν υφίσταται αυτό ως λόγος και τον θεωρώ απόλυτα αναληθή. Η συνάδελφος η ταμίας όλη 

την προηγούμενη εβδομάδα είχε ως ένα από τα έργα της ως ταμίας να πληρώνει και να 

τακτοποιεί τις οικονομικές συναλλαγές με τους συλλόγους και ήταν στα γραφεία της 

Αθήνας. Ένας από τους λόγους της καθυστέρησης ήταν και αυτός. Οι μοναδικές δύο ημέρες 

που δεν μπορούσα γιατί παρέδιδα τη διπλωματική μου και ζήτησα κατανόηση από το σώμα... 

( ομιλία εκτός μικροφώνου) 

Βασίλης Οικονόμου: Συναδέλφισσες, συνάδελφοι είμαι ο Βασίλης Οικονόμου πρόεδρος του 

συλλόγου Ιωαννίνων, Θεσπρωτίας, Κέρκυρας και απερχόμενο μέλος του διοικητικού 

συμβουλίου της ΠΟΜΗΤΕΔΥ. Εμένα αυτή η διαδικασία δεν με ευχαριστεί, με λυπεί. Με 

λυπεί, ακόμα και τα ειρωνικά χειροκροτήματα που δίνουν κάποιοι. Με λυπούν οι διακοπές 

σε δίλεπτες τοποθετήσεις ομιλητών. Οφείλω να σας πω λοιπόν δυο πραγματάκια. Ο 

σύλλογος Ιωαννίνων, Θεσπρωτίας, Κέρκυρας τροποποίησε πριν από τρία χρόνια το 

καταστατικό του γιατί ενέταξε μέσα τη Θεσπρωτία και την Κέρκυρα. Όμορους νομούς, ο 

ένας από αυτούς νησιωτικός. Τρεις νομούς και ο σύλλογος Κρήτης. Τροποποιήσαμε λοιπόν 

το καταστατικό μας και βάλαμε μέσα επιστολική ψήφο. Νόμιμο. Ηθικό είναι μία άλλη 

ιστορία. Πάντως ήταν ένας τρόπος για να μπορέσουμε να συμμετέχουμε σε αυτή τη 

διαδικασία. Την κάναμε αυτή τη διαδικασία, μας κράτησε δύο μήνες για να αλλάξουμε το 

καταστατικό και να έρθουν οι σύνεδροι αυτοί και νόμιμα πλέον να συμμετέχουν σε αυτή τη 

διαδικασία. Την ίδια δουλειά μπορούσε να κάνει ο οποιοσδήποτε σύλλογος και να 

μην είμαστε αυτή τη στιγμή σε αυτή τη δύσκολη θέση. Ένα το κρατούμενο. Σαν μέλος του 

διοικητικού συμβουλίου λοιπόν οφείλω να σας πω ότι πράγματι υπήρχαν κάποιες 

παρατηρήσεις από την επιτροπή νομιμοποίησης τις οποίες τις άκουσα και εγώ. Η επιτροπή 

νομιμοποίησης ήθελε αμέσως μετά να εισηγηθεί στα όργανα. Έβγαλε ένα πόρισμα. Το 

όργανο το μοναδικό το οποίο ήταν σε δράση εκείνη τη στιγμή ήταν το διοικητικό συμβούλιο 

και οφείλαμε λοιπόν οι 10 παρόντες από τα μέλη του Διοικητικού Συμβουλίου να μη λέμε ότι 

υπάρχουν προειλημμένες αποφάσεις γιατί οι αποφάσεις δεν είναι προειλημμένες αν δεν 

ληφθούν. Με καθιστούν άβουλο όργανο εμένα και λένε ότι εγώ οτιδήποτε και να ακούσω 

εγώ θα αποφασίσω. Εγώ ήθελα να ακούσω και ήθελα να ακούσω πρώτα από την πρόεδρο 

του συλλόγου που είχε το πρόβλημα το συγκεκριμένο. Δεν καταδικάζω κανέναν πριν τον 

ακούσω. Ήθελα λοιπόν αυτές τις ενστάσεις. Αν υπήρχε δικηγόρος με γνωμάτευση, αν 

υπήρχε διαδικασία με δικαστική, να τα ακούσω από τους ίδιους τους ανθρώπους, από τους 

συναδέλφους εδώ πέρα που θέλω να τους κοιτάω στα μάτια. Κάποιοι εκτίμησαν ότι εμείς θα 
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παίρναμε προειλημμένη απόφαση και αποχώρησαν, δηλαδή εκ των προτέρων μας είπαν 

προδότες, εχθρούς. Εχθρούς με έχουν αποκαλέσει εμένα της Ομοσπονδίας. Εγώ ήθελα εκεί 

να ακούσω και να αποφασίσω και η απόφασή μου μπορεί να μην ήταν η ίδια με αυτή που 

πήρα όταν έμεινα ανενημέρωτος για πολλά πράγματα από τον ίδιο τον σύλλογο που είχε το 

πρόβλημα ρε παιδιά. Ανενημέρωτος, με απαξίωσαν. Δεν μου είπαν τίποτα. Θέλω να 

προχωρήσουμε όσο το δυνατόν πιο συναινετικά. Αυτά είχα να πω. Και οι μεγάλοι σύλλογοι 

και οι μικροί σύλλογοι κλείνουν τις εκλογικές διαδικασίες με ίσους όρους και καθαρά. 

Κουνάκος Κώστας: Είναι η τελευταία ομιλήτρια η συνάδελφος Χατζηδάκη και μετά θα 

αποφασίσουμε. 

Χατζηδάκη Κατερίνα: Η Χατζηδάκη Κατερίνα είμαι, η Πρόεδρος Ανατολικής Κρήτης. 

Συνάδελφοι οι εκλογές της Ανατολικής Κρήτης έγιναν βάσει του καταστατικού της. Αυτό 

που χρειαζόταν για να γίνουν 2 ημέρες ήταν η απόφαση της γενικής συνέλευσης η οποία 

πάρθηκε ομόφωνα και είναι αυτή που έδωσε τη δυνατότητα να γίνουν οι δύο μέρες των 

εκλογών. Οι εκλογές ανακοινώθηκαν όπως έπρεπε σε όλες τις υπηρεσίες, σε όλους τους 

συναδέλφους. Οι υποψηφιότητες έγιναν όπως έπρεπε στους χρόνους που προβλέπονται, 

δίνοντας τη δυνατότητα σε όλα τα μέλη να θέσουν υποψηφιότητα και δεν υπήρξε τίποτα 

μεμπτό στην όλη διαδικασία. Αυτό που τελικά ήταν μεμπτό για την Ανατολική Κρήτη ήταν 

γιατί ήρθαν οι συνάδελφοι να ψηφίσουν. Αυτός ήταν ο στόχος των δύο ημερών, όχι οι 

σύνεδροι όπως κάποιοι μετρούν μόνο συνέδρους. Οι συνάδελφοι να συμμετέχουν. Και 

σήμερα για αυτό είναι εδώ 14 συνάδελφοι της Ανατολικής Κρήτης και όχι λιγότεροι. Οι 

συνάδελφοι λοιπόν ήρθαν γιατί αγκάλιασαν το σύλλογο που δούλεψε όλο αυτό το διάστημα 

και αυτό ήταν το αποτέλεσμα της δουλειάς, ο διπλασιασμός. Όσο για τους επτά συνέδρους 

επί Πόρου, όχι συνάδελφε Ζαχαρίου εμείς δεν κλέψαμε συνέδρους επί Πόρου. Δεν παίξαμε 

με αυτήν την ιστορία του Πόρου. Δεν είχαμε κάνει εκλογές τότε αν θυμηθείς. Οπότε οι εφτά 

μας σύνεδροι ήταν προς Πόρου. Όσον αφορά δε την άλλη διαδικασία για τις κάλπες, φυσικά 

είστε μεγαλύτερος σύλλογος εξ ου και έχετε 7 κάλπες. 7 κάλπες σε 1 ημέρα με καταστατικό. 

Και εμείς με καταστατικό, έτσι ακριβώς. Όταν συνάδελφοι μπαίνω στην επιτροπή 

νομιμοποίησης και το πιστοποιητικό μου [01:33:29] των εκλογών μου πετάγεται από μέλος 

της επιτροπής νομιμοποίησης, λέγοντας ότι δεν το απασχολεί, όταν η γνωμοδότηση μου 

αρνείται να τη διαβάσει μέλος της επιτροπής νομιμοποίησης γιατί δεν το απασχολεί, νομίζω 

ότι καταλαβαίνουμε όλοι ποιος είναι ο λόγος. Όχι να κρίνουμε τη νομιμότητα που δεν 
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μπορούμε κιόλας, η νομιμότητα είναι δεδομένη, αλλά να αποκλείσουμε ένα σύλλογο για 

τους 14 συνέδρους που έφερε σε αυτό το συνέδριο. Λυπόμαστε αν σας στεναχωρεί. Η Κρήτη 

θα έρχεται με τόσους συνέδρους συνέχεια. Μάλιστα έχω δήλωση των μελών μου ότι μάλλον 

θα έρχεται με περισσότερους από εδώ και πέρα. Δεν θα ξαναζητήσω εγώ από σύνεδρο να 

μπει υποψήφιος. Θα με κυνηγούν οι σύνεδροι μου τώρα να μπουν υποψήφιοι βλέποντας τι 

γίνεται εδώ μέσα. Θέλω μόνο κάτι τελευταίο αν μου επιτρέπετε. Θα ήθελα να μη γίνει κάλπη. 

Εμείς υποχωρήσαμε χτες με σκοπό να διευκολύνουμε λίγο τη διαδικασία και τους χρόνους. 

Τώρα αν κάνουμε κάλπη...  

Κουνάκος Κώστας: Συνάδελφοι υπάρχουν άτομα που βρίσκονται εκτός του χώρου; 

Ζήτησαν το λόγο έξτρα άλλα 6 άτομα και δεν το δώσαμε σε κανέναν. Συνάδελφοι ακούσατε 

τους συναδέλφους. 11 συνάδελφοι τοποθετήθηκαν. Χθες όσοι ήσασταν στο χώρο ακούσατε 

και τις απόψεις και του Διοικητικού Συμβουλίου και της επιτροπής νομιμοποίησης. Το 

κυρίαρχο όργανο είναι το συνέδριο μας. Θα αποφασίσουμε εμείς οι 97-98, τόσους μέτρησα 

συναδέλφους εδώ. Θα αποφασίσουμε. Απαρτία υπάρχει. Εσείς θα πείτε δια ανατάσεως του 

χειρός ή με κάλπη. Προτάσεις μπορεί να γίνονται. Θα αποφασίσει το συνέδριο. Μας βάλατε 

εδώ για να κρατάμε μία διαδικασία. Ε αφήστε να ολοκληρώσουμε τη σκέψη μας και μετά ο 

καθένας από κάτω να τοποθετηθεί όταν ζητηθεί. Γιατί εσύ πετάχτηκες και είπες κάλπη. Έχεις 

υπόψη σου ότι εγώ θα έλεγα με τον έναν ή με τον άλλο τρόπο; Υπάρχουν όμως και 

διαδικασίες που περιμένουν. Είναι σοβαρό το θέμα. Είναι σοβαρό γιατί τέθηκε η 

αμφισβήτηση από συναδέλφους της νομιμοποίησης των άλλων συναδέλφων που ήρθαν από 

την Κρήτη. Εγώ ζητώ από το σώμα να προχωρήσουμε με ανατάσεως της χειρός, να κάνουμε 

δεκτό ή μη δεκτό το σύλλογο της Ανατολικής... (ομιλία εκτός μικροφώνου) αν το ζητήσει η 

πλειοψηφία του συνεδρίου θα πάμε με κάλπη. Οι παρόντες αποφασίζουν. Προβλέπεται από 

τη γενική συνέλευση των μελών της Ομοσπονδίας. Αλλά εσείς θα κρίνετε. Εσείς εδώ οι 

παρόντες. Η πρόταση του προεδρείου είναι ή με κάλπη ή δια ανατάσεως της χειρός. Όσοι 

από τους συναδέλφους ακούσουν το όνομά τους θα πρέπει να μη λάβουν μέρος στην 

ψηφοφορία. Η συνάδελφος Χατζηδάκη. Αφήστε με να ολοκληρώσω και αν υπάρχει θέμα 

διαδικασίας κάποιος να μου πει. Η συνάδελφος Χατζηδάκη, Θεοδωρόπουλος, Ιωαννίδης, 

Σημαντηράκης, Τρουλινός, Κουρλετάκη, Τζιμπραγκού, Μπουζουνεράκη, Χαιρετή, 

Λυγεράκη, Κασσωτάκη, Υφαντή, Βελεγράκης και Καραβελάκης, αυτοί οι συνάδελφοι δεν 

θα πρέπει να λάβουν μέρος σε αυτήν την ψηφοφορία. Ξεκινάμε να μου πείτε η ψηφοφορία σε 

δύο θέματα. Δια ανατάσεως της χειρός ή μέσω κάλπης. (...) Μας δυσκολεύετε, δεν θα το 
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κάνουμε έτσι. Ονομαστική ψηφοφορία θα κάνουμε. Δεν είμαστε παιδάκια να παίζουμε. 

Ονομαστική ψηφοφορία, ξεκινάμε. Δεν απαγορεύεται, είναι ονομαστική ψηφοφορία, το 

ζητάω εγώ σαν προεδρείο και πήρα τη συγκατάθεση. Ονομαστική ψηφοφορία. Είναι 

διαδικασία. (ομιλία εκτός μικροφώνου) Όσοι συμμετέχετε στα συλλογικά όργανα θα πρέπει 

να ξέρετε ότι ο νόμος προβλέπει ονομαστική ψηφοφορία. Ο νόμος προβλέπει ονομαστική 

ψηφοφορία. Υπάρχουν όμως δύο προτάσεις. Η μία λέει με κάλπη, η άλλη η πρόταση είναι με 

ονομαστική ψηφοφορία. Το καταστατικό δεν λέει τον τρόπο λειτουργίας του συνεδρίου. Εγώ 

το βάζω θέμα στο συνέδριο και οι προτάσεις είναι 2. Το σώμα θα αποφασίσει είτε με κάλπη 

με ονομαστική ψηφοφορία ή δια ανατάσεως χειρός. (ομιλία εκτός μικροφώνου) 

Το συλλογικές το αποφασίζει το συνέδριο συναδέλφισσα. Προχωράμε στη διαδικασία. Η 

διαδικασία η οποία πρότεινα δεν δημιουργεί κανένα πρόβλημα στους συναδέλφους που είναι 

από την Κρήτη. Ελάτε στη θέση των συναδέλφων της Κρήτης όπου ενδεχομένως το 

συνέδριο μετά να τους κάνει αποδεκτούς. Καταλαβαίνετε δηλαδή ότι θα τους λέμε φύγετε 

έξω και ελάτε μέσα; Είναι ο σεβασμός στους συναδέλφους που ήρθαν από την 

Κρήτη. (ομιλία εκτός μικροφώνου) Εγώ σαν πρόεδρος δεν δέχομαι να αποχωρήσει 

συνάδελφος από την αίθουσα. Έχω όμως την υποχρέωση στη διαδικασία της ψηφοφορίας 

ναν μην αναγνώσω τα ονόματα αυτών των συναδέλφων. (ομιλία εκτός μικροφώνου) 

Σύμφωνα με το καταστατικό οι τρόποι ψηφοφορίας είναι 2. Ή δια ανατάσεως χειρός είτε με 

κάλπη. Φωνάζω από τον κατάλογο, έρχεστε εδώ στην κάλπη, θα οριστούν δύο άτομα στην 

κάλπη και θα ρίχνετε το ναι ή όχι. Δεν θα φύγει κανένας από την αίθουσα. (ομιλία εκτός 

μικροφώνου) Δύο λεπτά διάλειμμα να αποφασίσει το προεδρείο, να καταθέσουμε την 

πρότασή μας και αποφασίστε. Αλλιώς δεν μπορούμε να προχωρήσουμε. Ξεκινάμε, 

συνάδελφοι καθίστε κάτω. Κρατήσαμε μία διαδικασία 2 λεπτών για τους συναδέλφους που 

τοποθετήθηκαν. Και εμείς δεν μπορούμε να αποφασίσουμε το εξής: η ψηφοφορία θα γίνει 

είτε δια ανατάσεως χειρός -θα το αποφασίσετε εσείς- αν θα γίνουν δεκτοί οι συνάδελφοι από 

την Κρήτη στο συνέδριο. Για αυτό το πράγμα. Και η άλλη πρόταση είναι με κάλπη, αλλά η 

κάλπη το προεδρείο θα κάνει τη διαδικασία. Άρα η εφορευτική επιτροπή δεν θα βγει με την 

κάλπη. Θα είναι εδώ μπροστά μας και θα έρχεται ένας-ένας που θα φωνάζουμε με το όνομα 

και θα λέει ναι ή όχι με χαρτάκι. Θα τυπωθούν χαρτάκια ναι ή όχι και θα μετρηθούν 

αντίστοιχα. Εσείς θα αποφασίσετε, διαλέξτε τον τρόπο. Πάμε στο πρώτο: δια ανατάσεως της 

χειρός. Ποιοι θέλετε δια ανατάσεως της χειρός;  
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(....): Παιδιά, συνάδελφοι επειδή θα ταλαιπωρηθούμε για πολύ απλές διαδικασίες, οι 

συνάδελφοι να μπούνε μέσα να κάτσουν στις καρέκλες τους. Οι συνάδελφοι από το 

Ηράκλειο να κάτσουν σε ένα σημείο έτσι ώστε να μη μπερδεύουν τους ανθρώπους που θα 

κάνουν την καταμέτρηση ώστε να διευκολυνθεί η διαδικασία. Να μπουν οι συνάδελφοι μέσα. 

Κουνάκος Κώστας: Εγώ θέλω ο καθένας εδώ να τοποθετηθεί υπεύθυνα. Το προεδρείο 

κατέβασε πρόταση στο σώμα, το σώμα αποφασίζει. Στέλιο ορίστε κάποιον από την πλευρά 

αυτή να μετρήσει. 

(.....): Συμφωνήσαμε για την ανάταση; 

(.....): Για να αποφασίσουμε με ανάταση αν θα πάμε σε κάλπη ή δεν θα πάμε σε κάλπη. 

Κουνάκος Κώστας: Αφού θα φωνάζω σύλλογο έναν-έναν ονομαστικά. Λοιπόν μπαίνει το 

θέμα δια ανατάσεως της χειρός να πάρουμε απόφαση είτε με κάλπη είτε δια ανατάσεως της 

χειρός. Θέλουμε να πάρει απόφαση το συνέδριο με κάλπη; Όχι. Να σηκώσετε τα χέρια. Δια 

ανατάσεως της χειρός θέλουμε με κάλπη; Θα μετρήσουμε χέρια ποιοι θέλουν με κάλπη. 

Ποιοι θέλουν να κάνουμε τη διαδικασία νομιμοποίησης των συναδέλφων με κάλπη. Να 

μετρήσουμε. (καταμέτρηση) Ωραία 61. Υπάρχει αντίρρηση στο νούμερο;  

(.....): 61 Υπέρ. 

Κουνάκος Κώστας: Με ανάταση χειρός. Τώρα όμως δεν ξέρουμε αυτοί που ψηφίσανε 

εάν ψηφίσουν και με ανάταση χειρός. Ανάταση χειρός. (ομιλία εκτός μικροφώνου) 

Εγώ ψήφισα με την κάλπη ονομαστική ψηφοφορία. Λοιπόν συνάδελφοι 63 άτομα 

αποφάσισαν δια ανατάσεως της χειρός και 61 με κάλπη. Λοιπόν σεβόμαστε το αποτέλεσμα 

και προχωράμε. Τώρα αποφασίζουμε δια ανατάσεως της χειρός εάν νομιμοποιούμε την 

παρουσία των συναδέλφων στο συνέδριο. (ομιλία εκτός μικροφώνου) Δια ανατάσεως της 

χειρός συνάδελφοι καλείστε να αποφασίσετε, όσοι είμαστε στο χώρο. Δεν υπάρχει θέμα 

απαρτίας. Δια ανατάσεως της χειρός θα αποφασίσουμε πρώτα ποιοι είναι υπέρ με 

την παραμονή των συναδέλφων στο συνέδριο. Ξεκινάει η ψηφοφορία. Για αυτόν ακριβώς το 

λόγο αγαπητοί συνάδελφοι γίνεται ονομαστική εφόσον έχετε αποφασίσει εδώ δια ανατάσεως 

της χειρός. Δεν υπάρχει λόγος τώρα είναι μυστική. Αποφάσισε το σώμα δια ανατάσεως 

χειρός. Άρα δεν υπάρχει λόγος μυστικότητας. Διαβάζω ένα-ένα για να μην 

αμφισβητηθεί. Έχετε δικαίωμα να λέτε ναι-όχι-λευκό. (ομιλία εκτός μικροφώνου) Δια 
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ανατάσεως της χειρός. Αν μπει όμως θέμα ότι κάποιος διπλοψήφισε τότε αναγκαστικά θα 

κάνω χρήση του καταλόγου. Για αυτόν ακριβώς το λόγο ζητάω υπεύθυνα τους συναδέλφους, 

θα παίρνετε θέση μόνο για το ένα. Καθίστε λίγο στις καρέκλες σας γιατί θα μετρηθούμε και 

τα μεν και τα δε. Γίνεται καταμέτρηση αυτή τη στιγμή με κλειστές πόρτες για να 

αποφύγουμε... κάποιοι μπορεί να ψηφίσουν δύο φορές. Πόσοι είναι Ηλία; 129 είμαστε 

παρόντες. Δια ανατάσεως της χειρός ψηφίζουμε για τους συναδέλφους, νομιμοποιούμε την 

παρουσία τους εδώ. Ποιοι είναι υπέρ, κατά και λευκό. Πρώτα υπέρ, ποιοι είναι υπέρ. Ποιοι 

είστε υπέρ, σηκώστε τα χέρια. (καταμέτρηση) 

(.....): Όπα όπα όπα, δεν είναι έτσι. Εγώ δεν σήκωσα χέρι, αποχή είναι αυτό το πράγμα. Δεν 

θα με υποχρεώσεις τι θα κάνω. Δεν είναι έτσι. 

Κουνάκος Κώστας: Ο γραμματέας της οργανωτικής να πάρει την κατάσταση και 

νομιμοποιήσει και τους συναδέλφους από την Κρήτη. Σήμερα όμως, όχι για τη χθεσινή μέρα. 

Όχι τη χθεσινή ημέρα, για τη σημερινή. 

(.....): Οι συνάδελφοί της Κρήτης να έρθουν έξω για νομιμοποίηση. 

Κουνάκος Κώστας: Αγαπητοί συνάδελφοι σας ευχαριστώ γιατί ξεπεράσαμε έναν Γολγοθά. 

Πρέπει όμως να ανακοινώσω επίσημα το αποτέλεσμα για να καταγραφεί και να πω ότι από 

τη διαδικασία 70 είπαν Ναι, νομιμοποιούνται οι συνάδελφοι από την Κρήτη, την Ανατολική 

Κρήτη. 39 ψήφισαν κατά και οι υπόλοιποι δήλωσαν την παρουσία τους και μόνο. Οι 

παρόντες ήταν 129. Τώρα ένα διαλειμματάκι για ένα τέταρτο καφέ και επανερχόμαστε για να 

ξεκινήσουμε. Ευχαριστώ. 

  

 


